
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 17 czerwca 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 15:10

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji ponadto uczestniczy: Pan Błażej Konkol – Wójt Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje

Radnych: Justyny Perki, Sławomira Mazurek i  Marka Czerwińskiego.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński przedstawił plan spotkania:

I CZĘŚĆ:
.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Podjęcie  uchwały w sprawie  zmian  budżetu  Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2021 -  referuje   Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej na lata 2021-2032 - referuje

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały  w sprawie: przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie

Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2025 –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  Społeczna  Inicjatywa

Mieszkaniowa  „KZN-Pomorze”  spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  –   referuje  Pan  Błażej

Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego  Funduszu

Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  Społecznej  Inicjatywy

Mieszkaniowej –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  gruntowych  pod

przepompownię  ścieków w obrębie Gołębiewo –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  gruntowych  pod

przepompownię  ścieków w obrębie Sobowidz –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w

Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w

Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w

Zaskoczynie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

II CZĘŚĆ:

.12 Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2020 – referuje Pani 

Patrycja Jereczek Kierownik Wydziału Oświaty;

.13 Informacja o stanie bezpieczeństw w Gminie Trąbki Wielkie w 2020r. – referuje Pan asp. Sztab. Adam

Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich;

.14 Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie za 2020 rok –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.15 Informacja z  działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie za 2020 rok  – referuje Pani

Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

.16 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok Gminnego Ośrodka

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady Społecznej GOZ Trąbki

Wielkie.

.17 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 2020

rok – referuje Pani Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach

Wielkich.  

.18 Sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Trąbkach  Wielkich  za  2020  rok  –

referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich.

.19 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok Gminnej Biblioteki

Publicznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.20 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich za

2020 rok -  referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

.21 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok Gminnego Ośrodka

Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.22 Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich

za 2020 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

w Trąbkach Wielkich.



.23 Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – referuje Pan

Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

III CZĘŚĆ:

.24 Przedstawienie raportu o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

.25 Debata nad raportem o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

.26 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.

.27 Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

a)Wystąpienie Wójta Gminy;

b)Dyskusja nad sprawozdaniami.

.1 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz

sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy  za  2020  rok  –  referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński

Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok.

a) Przedstawienie  Uchwały  Nr  081/g285/R/I/21  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w Gdańsku  z  dnia  13  kwietnia  2021 r.  w sprawie  opinii  o  sprawozdaniu  z

wykonania  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  za  2020  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia

komunalnego i objaśnieniami.- referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

b)  Przedstawienie opinii - wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie   o udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok – referuje Pan Sławomir

Mazurek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Trąbki Wielkie;

c) Przedstawienie Uchwała Nr 166/g285/A/I/21 z dnia 07 czerwca 2021r Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady  Gminy Trąbki 

Wielkie;

d) Dyskusja;

e) Podjęcie  uchwały w sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy Trąbki  Wielkie  absolutorium z

tytułu wykonania budżetu za 2020 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Przed przystąpieniem do omówienia materiałów sesyjnych Wójt Gminy poinformował o oferentach zgłoszo-

nych się na ogłoszone przetargi.

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 – referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gmi  ny - odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie zmian budżetu gmi-

ny.  

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że budżet gminy rośnie i nie jest tak, że nam się on nie zmienia.



Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania.

Pytań nie zgłoszono.

Ad.  3  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2021-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że zmiany te są pochodnymi zmian budżetu gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania.

Pytań nie zgłoszono.

/Do posiedzenia komisji dołączyła Pani Grażyna Wysiecka – Kierownik GOPS/

Ad. 4 Podjęcie  uchwały w sprawie:  przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych w

Gminie Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2025 –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani  Grażyna  Wysiecka  –  Kierownik  GOPS  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały

szczegółowo omawiając radnym kierunki przyjęte w strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w

Gminie Trąbki  Wielkie.  W trakcie  przedstawiania tych informacji  radni  zadawali  pytania na które Pani

Grażyna na bieżąco udzielała odpowiedzi.

Wójt Gminy – przyznał, że według niego projekt przygotowanej strategii jest bardzo dobrze przygotowana.

Radny Władysław Kanka – poparł opinię Wójta Gminy. Dopowiedział,  że podobna Strategię tworzył na

szczeblu wojewódzkim, ta strategia jest bardzo podobna, jest to doskonała diagnoza. Stwierdził, że kierunki

w niej są bardzo precyzyjnie określone. Uważa, że warto mieć taką strategię w Gminie.

Przewo  dniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze pytania do Pani Kierownik. Pytań nie zgłoszono.

Podziękował Pani Grażynie Wysieckiej Kierownikowi GOPS za przedstawienie powyższej informacji.

Ad.  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  Społeczna  Inicjatywa

Mieszkaniowa  „KZN-Pomorze”  spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  –   referuje  Pan  Błażej

Konkol Wójt Gminy;

Ad.  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego

Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  Społecznej

Inicjatywy Mieszkaniowej –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwał.

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że w poprzedniej podjętej uchwale był wyraźny zapis o

tym,  że  otrzymane   środki  z  mieszkaniowego  funduszu  KZN  przekazujemy  tej  spółce,  a  w  obecnie

przygotowanym projekcie ten zapis inaczej brzmi tj. paragraf 2 tej uchwały. Przewodniczący zwrócił uwagę,

że  obawia się, że w pewnym momencie  spółka ta powie, że tych środków jest za mało.

Wójt Gminy – wytłumaczył, że zapis ten dotyczy tego, że wielkość środków zależała będzie od ilości lokali,

które będą wybudowane. Im większa liczba tych lokali tym większa będzie ta kwota.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy podał, że nie obawia się budowy

lokali komunalnych tylko bardziej, czy będą chętni lokatorzy.



Ad.  7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  gruntowych  pod

przepompownię  ścieków w obrębie Gołębiewo –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, na jakiej podstawie Gmina wybudowała przepompownie w tych

miejscach, jeżeli nie jest właścicielem terenu.

Wójt Gminy – podała, że inwestycja została wybudowana na podstawie zgody właściciela.

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy analogiczna sprawa dotyczy kolejnej uchwały.

Wójt Gminy – podał, że tak.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono

Ad.8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  gruntowych  pod

przepompownię  ścieków w obrębie Sobowidz –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

j.w

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w

Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. W tym przypadku jest prawo pierwokupu.

Przewodniczący Rady Gm  iny – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej

w Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  dokładnie  przedstawił  radnym  informację  dotyczącą  projektu  przedmiotowej  uchwały,

omawiając  szczegółowo,  której  nieruchomości  dotyczy  przedmiotowa  uchwała  i  uzasadnił  potrzebę  jej

podjęcia, zaznaczając, że w  tym przypadku jest prawo pierwokupu.

Przewodniczący Rady   Gminy – zapytał, czy są  jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej

w Zaskoczynie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy – u dokładnie  przedstawił  radnym informację dotyczącą  projektu przedmiotowej  uchwały,

omawiając  szczegółowo,  której  nieruchomości  dotyczy  przedmiotowa  uchwała  i  uzasadnił  potrzebę  jej

podjęcia, zaznaczając, że w tym przypadku będzie ogłoszony przetarg.

/Do posiedzenia dołączyła Radna Justyna Perka oraz Radny Marek Czerwiński/

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Stwierdził,  że  kolejne części  porządku sesji  Rady Gminy są to  części  strikte  poświęcone absolutorium.

Zostaną one szczegółowo omówione na sesji Rady Gminy. Dodał, że po dzisiejszej komisji  Rada udaje się

do Szkoły Podstawowej w Warczu na spotkanie z Radą Powiatu Gdańskiego. Wyjazd  z Urzędu Gminy

zaplanowany jest na godz. 15.30.



Wójt Gminy – podał, że radni jadą do Szkoły specjalnej w Warczu obejrzeć rozwój budowlany szkoły, ale

wciąż trwają rozmowy na temat przekazania budynku szkoły na rzecz Powiatu Gdańskiego.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja z której wynikło, że Rada Gminy będzie chciała iść z Radą

Powiatu Gdańskiego w kierunku wspólnej współpracy, użytkowania wieczystego tego budynku.

Wójt Gminy – poinformował radnych o planowanych zmian ustaw, które nastąpią w najbliższym czasie.  

Przewodniczący Rady Gminy - podziękował wszystkim za czynny udział, zamknął posiedzenie Komisji.

Protokolant:                 Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


